
Referat fra møte i FAU Kampen skole 17.3.2022 

Tid:   19.00-20.30 

Sted:   Kampen skole 

Referent: Silje Vie Solhjell  

Til stede: 

Klasse Navn Møtt 
 

1A Åse Emily Sivertsen Forfall asesivertsen@hotmail.com  

1B Trine Pleym Sandvik Forfall  trineps@gmail.com  

1C Tine Nørregaard  x tinenorregaard@gmail.com  

2A Sigrun Larsen Reisæter  x sigrunlr@gmail.com 

2B Carel Skogstad Forfall Carel_skogstad@hotmail.com  

2C Silje Vie Solhjell  x solhjell@gmail.com  

3A Carolin Blumenberg x carolinblumenberg@gmx.de  

3B Hege Molvik Pedersen   x hegemp@gmail.com  

3C Yvonne Eriksen  Forfall Yvonne.e.s@live.com  

4A Morten Rosenkvist x morten.rosenkvist@gmail.com  

4B Tine Uberg Nærland Forfall tine.uberg@gmail.com  

4C Robert Steven Goldstone x B_goldstone@hotmail.com  

5A Trine Solhaug 
Vara for Jon Stefansen 

x trinesol@hotmail.com  

5B Line Inger Erichsen Fjeldstad  Forfall line.fjeldstad@gmail.com  

5C Ole Greve  Forfall olegreve@hotmail.com  

6A Jannie Solset Forfall jannie.solset@gmail.com  

6B Siri Anne Pedersen  x tilsirianne@yahoo.com  

6C Anne Løyning Forfall superduperanne@gmail.com 

Tidligere 6D Erling Espolin Johnson x erling.espolin@gmail.com  

7A Catharina Nes Forfall catharinanes@hotmail.com  

7B Hanne Fredriksen  Forfall Hanne.fredriksen@osloskolen.no  

7C Morten Blauw  x mortenblaauw@hotmail.com  

 

 

1. Informasjon fra ledelsen ved fungerende rektor Halvor Holm 

mailto:asesivertsen@hotmail.com
mailto:trineps@gmail.com
mailto:tinenorregaard@gmail.com
mailto:Carel_skogstad@hotmail.com
mailto:solhjell@gmail.com
mailto:carolinblumenberg@gmx.de
mailto:hegemp@gmail.com
mailto:morten.rosenkvist@gmail.com
mailto:tine.uberg@gmail.com
mailto:B_goldstone@hotmail.com
mailto:trinesol@hotmail.com
mailto:line.fjeldstad@gmail.com
mailto:olegreve@hotmail.com
mailto:jannie.solset@gmail.com
mailto:tilsirianne@yahoo.com
mailto:superduperanne@gmail.com
mailto:erling.espolin@gmail.com
mailto:catharinanes@hotmail.com
mailto:Hanne.fredriksen@osloskolen.no
mailto:mortenblaauw@hotmail.com


Nyansatt rektor tiltrer 4.april. Hun har bred erfaring fra ulike roller i skoleverket i Sverige.  

Rektor presenterte hvordan skolen jobber med å utvikle organisasjon, kompetanse og systematisk 

oppfølging av elever.  

• Skolen har tydeliggjort ansvarsområder i organisasjonen og ledergruppen, og jobbet med å 

sikre god kontroll på økonomien. De har tidligere hatt et merforbruk, gjelden som påløp er 

nå delvis nedbetalt. Skolen har bedt UDE vurdere å slette resterende gjeld.  

• Blant skolens satsningsområder er gjennomføring av «den solide timen», dialogisk 

undervisning og hvordan ansatte møter elever som utfordrer – her er det inngått et 

samarbeid med UDE og læringsmiljøteamet.  

• Skolen har jobbet med å utvikle personalets kompetanse. Det er gjennomført fagdager med 

eksterne forelesere, og lagt planer for utviklingstid der lærerne selv driver fram prosesser for 

læring i fellesskap. I tillegg er det etablert en mentorgruppe av erfarne lærere som skal være 

en støtte for nyutdannede lærere ved skolen.  

• Skolen har også brukt tid på å etablere bedre systemer for å kartlegge og følge opp 

elevenes/klassenes faglige progresjonen ved hjelp av tracking-skjema, sammen med andre 

indikatorer for trivsel og læringsmiljø. Verktøyet gjør det mulig å avdekke behov og sette inn 

tiltak på et tidligere tidspunkt, både på individ- og klassenivå.  

Innspill fra FAU: 

• Rektor får positive tilbakemeldinger fra FAU på arbeidet som er gjort i den perioden han har 

fungert.  

• Kort diskusjon om hvordan skolen kan ivareta behovet for arbeidsro og læringstrykk i 

klassene, og samtidig ivareta enkeltelevers behov for tilpasset opplæring.   

• Spørsmål om hvordan skolen ser på behovet for et skolekjøkken. Rektor mener at dette ikke 

er det viktigste tiltaket å jobbe for i dagens situasjon.  

• Spørsmål om skolens arbeid med trygt læringsmiljø. Rektor trekker fram klassefellesskapet 

som den viktigste faktoren. Når foreldre lager vennenettverk rundt sine barn, er det viktig å 

huske på at vennegrupper i klassen kan bli «klikker» som ikke inkluderer hverandre på tvers. 

Målet er at alle elevene i klassen skal være trygge på hverandre og oppleve fellesskap. 

Lærerne jobber mye med gruppeprosesser og relasjoner i klassene, og lar elevene snakke om 

hvordan de vil ha det sammen. 

• Innspill fra FAU – oppfordrer skolen til å gjennomføre foreldremøtene mer som «den solide 

timen» og invitere til dialog om hvordan foreldre kan bidra i arbeidet med læringsmiljø. 

Dette er viktigere enn enveis informasjon fra skolen når foreldrene er samlet.   

• Spørsmål om behov og mulighet for å etablere nye, blandede klasser på trinnene. Dette har 

vært diskutert som en mulighet for trinn der en ser en uheldig dynamikk. Etablering av nye 

klasser kan ha både fordeler og ulemper, det er ikke tatt en beslutning på dette.  

• Innspill fra FAU om at elever som bruker toalettene i kjelleren opplever at de ofte er skitne 

og utrivelige å bruke. Toalettene rengjøres to ganger for dagen, men kan likevel være skitne. 

Toalettet som ligger under trappa i kjelleren brukes ikke av elevene fordi det har et vindu ut 

mot skolegården. Skolen vil prøve å dekke til vinduet for å hindre innsyn. Rektor oppfordrer 

foreldre til å melde fra til lærer slik at elever kan få følge på do dersom de føler seg utrygge.  

• Spørsmål om turnover i personalet – Rektor bekrefter at enkelte ansatte har meldt om at de 

planlegger å skifte jobb, men antallet er lavt og innenfor det som er forventet og normalt.  

Annen informasjon fra ledelsen: 



• Siste medarbeiderundersøkelse viste gode resultater. 

• I forbindelse med Ukraina-situasjonen har skolen meldt at de har kapasitet til å ta imot 

elever på de laveste klassetrinnene, samt mottaksklasser. Kampen Appartments vil trolig 

brukes til mottak eller bosetting, elever som flytter inn i nærområdet vil trolig gå på Tøyen, 

Vålerenga og Kampen skole. Alle utgifter skolen har i forbindelse med mottakselever blir 

dekket. FAU ønsker å være en ressurs når skolen tar imot nye elever og foreldre, og kan 

mobilisere nettverk og frivilligheten i nærområdet.  

• Rektor oppfordrer til å fortsette ravning i området, da det har vært noen hendelser i 

nærmiljøet rundt skolen med rus, slåsskamper og ubehagelige opplevelser. 

• Resultatene fra trivselsundersøkelsen deles ut i møtet, disse legges ut på skolens nettside. 

 

2. Informasjon fra FAU-leder 

 

• FAU-leder har vært i møte om ravning med Vålerenga, Jordal og Brynseng skole. Sistnevnte 

skole skal starte med ravning nå. Ny liste og påminnelse om ravning sendes ut nå, med 

oppstart for 1.trinn i uke 13. Det legges også ved en tekst med oppfordring om å ravne der 

barn og unge oppholder seg, bl.a. Jordal skole og fritidsklubb (stenger 21), parkene, 

skolegården, fotballbanen og Ensjø Torg. Vålerenga skole ravner lørdager, det ble diskutert 

om Kampen bør gjøre det samme, men besluttet å ikke starte opp dette nå. FAU-medlemmer 

distribuerer lister og informasjon i sine klasser.   

• Oslo kommunale foreldreutvalg inviterer til Foreldrekonferanse 23.mars, alle kan melde seg 

på med frist 18.3. 

• Kampen Vel har fått midler til å arrangere japansk Hanami (vårfeiring av kirsebærblomstring) 

siste uka i april på Torbjørn Egners plass. Arrangeres i samarbeid med bl.a. lokalt næringsliv, 

Deichmanske og den japanske ambassade. Velforeningen ønsker å ha FAU med på dette, og 

etterspør noen som kan lære elever ved skolen origami slik at de kan lage pynt til 

arrangementet. Innspill kan gis via FAU-leder. 

• FAU har fått en henvendelse angående en nestenulykke under jernbanebroen i Rolf Hofmos 

gate, der et barn var nær å bli påkjørt av en bil ved gangfeltet. Saken tas videre i arbeidet 

med trygg trafikk og ønske om hjertesone rundt skolen.  

• 17.mai er det 4.trinn som arrangerer leker i skolegården. FAU-leder sender informasjon.  

• Kampen-festivalen settes på agenda i neste møte. 

 

Referent på neste møte: Tine Nørregaard 

 


